

## Announcement



جامعة العلوم والتقنية في الفجيرة  
UNIVERSITY OF SCIENCE & TECHNOLOGY OF FUJAIRAH

Dear USTF faculty, staff, and students

**Subject: Receiving of Covid-19 vaccination by all USTF faculty, staff, and students**

Greeting from the University of Science and Technology of Fujairah (USTF).

Referring to the above subject and to the instructions by the Ministry of Education and the Ministry of Health and Prevention in regards to Covid 19 vaccination; and for the public interest and the safety of the employees and the students as well, it is kindly requested from those of you who did not yet receive the vaccination to be vaccinated prior to the beginning of the Academic Year 2021-2022.

**Wishing you all the best.**

## إعلان

اعزائنا اعضاء هيئة التدريس والهيئة الاكاديمية والإدارية والطلبة بجامعة العلوم والتقنية في الفجيرة المحترمين

**الموضوع: حصول جميع الكوادر التعليمية والإدارية والطلبة بالجامعة على تطعيم كوفيد-19**

يطيب لنا بداية أن نتقدم اليكم بخالص تحياتنا لما حققتموه خلال الفترة الماضية وأمنياتنا بمزيد من السداد والنجاح.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه وإلى التعليمات الصادرة من وزارة التربية والتعليم ووزارة الصحة ووقاية المجتمع بشأن تطعيم كوفيد-19، وحرصاً على المصلحة العامة وسلامة الموظفين والطلبة، يرجى توجه جميع الطلبة والموظفين العاملين في الجامعة ممن لم يحصلوا على تطعيم كوفيد-19 بالتقدم للحصول عليه قبل وقت كاف من بدء العام الدراسي 2021-2022،

**مع تمنياتنا لكم بالسلامة والتوفيق**

The vaccination is available in all Vaccination Centers in the Emirates as following:

- Abu Dhabi , Al Ain & Western Region:

<http://bit.ly/3jnyrQ0>

- Dubai & Northern Emirates:

<http://bit.ly/3IF5uSv>

مع العلم أن لقاح كوفيد 19 متوفر في جميع مراكز التطعيم في الإمارات كما يلي:

- إمارة أبو ظبي ومدينة العين والمنطقة الغربية:

<http://bit.ly/3jnyrQ0>

- إمارة دبي والإمارات الشمالية:

<http://bit.ly/3IF5uSv>

## USTF Announcement

University of science and Technology of Fujairah

O:+97192222644 | M:+971567771910

[www.ustf.ac.ae](http://www.ustf.ac.ae)



جامعة العلوم والتقنية في الفجيرة  
UNIVERSITY OF SCIENCE & TECHNOLOGY OF FUJAIRAH



الإمارات  
THE EMIRATES

FORWARD TOGETHER

APPLY NOW

USTF

ننطلق معاً

سجل الآن